
Præsentationsrunde
Arbejde og hverdag - så vi ved hvornår vi kan fange hinanden.

Godkendelse af økonomi
Km-penge til bestyrelsesmedlemmer;
Historisk har taksten lagt på 1 kr pr km. Med de stigende priser har taksten været hævet til 3
kr pr km.
Der diskuteres hvor prisen skal ligge for at ingen tjener penge på at køre, men man heller
ikke sætter penge til.
Vi ender på en takst på 2 kr pr km.
Vi er gode til at køre sammen for at spare på omkostningerne.

Vi får fortsat ikke dækket vores kørsel hvis vi som bestyrelsesmedlemmer tager heste med til
arrangementer, da vi ikke skal være bedre stillet end andre der deltager.

Mad til bestyrelsesmøder
Den der holder mødet bestiller mad ude fra. Der fastsættes et maks beløb på 1000,- pr.
møde.

Møder i kalenderen
13/3 kl 19.15 - Fastsætte program for PRE-dag
4/5 kl 19.15 - Forberedelse af PRE-dag
8/8 kl 19.15 - Forberedelse til DAMOCHA

DAMOCHA
Tilmelding start 24/7
7/8 - sidste tilmelding til DAMOCHA

Der tales om online tilmelding kunne indføres.

PRE dagen i jylland
Belinda kan ikke deltage om lørdagen.

Der skal minimum være tilmeldt 10 for at det afholdes.
Der er 13 bokse og der er folde til rådighed hvis nogen kan gå ude.

Brainstorm på indhold:
- DAMOCHA forberedelse
- Foredrag

- Heidi smed
- Dyrlæge om huldscore og overvægt hos heste
- foredrag ved en af de internationale ryttere som rider spanske heste

- Hingstefremvisning
- Salgsheste
- Dressur

- Clinic
- opvisning



- Rid for en dommer - der skal findes en dommer.
- Agility/miljøtræning
- Snus til working equitation
- Fællesspisning
- Boder med brugt rideudstyr

Spørge ud i Facebook gruppen hvad vores medlemmer kunne tænke sig at indholdet i
dagene skal være.(Nicole)

Der planlægges et opfølgende møde hvor dagen programsættes og deltagerprisen
fastsættes.

Deltagerpris: ?
Heidi skal have 250,- pr boks. Dette skal dække strøelse, vand, el, brændstof til bobkat og
arbejde med at klargøre dem.

Helle laver noget grafisk og Nicole står for promovering på SoMe.

Sidste tilmelding 3/5

Eventuelt

DRF
Anna nævner at hendes rideklub har brugt 8000,- på et år på at være medlem af DRF og
kunne lave stævner under dem.
Det er et noget mindre beløb end det man kom frem til sidst foreningen undersøgte det. Der
henvises til referat fra generalforsamlingen 2022.

Emnet kan bringes op igen til et senere møde.
Anna vil undersøge mere specifikt hvad der er dækket i de 8000,-


